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Zasedání obecního zastupitelstva 

          Číslo: 3/2025 

          Datum: 14.4.2025 

Zápis z veřejného zasedání ZO Přezletice ze dne 14.4.2025 

 

Program: 

 

1. Žádost o dotaci SZIF – Dohoda o poskytnutí dotace – Vybavení KC 

2. Cetin – Smlouva o zřízení služebnosti 

3. Hospodářský výsledek MŠ Přezletice za rok 2024 

4. Návrh Závěrečného účtu za rok 2024 

5. Pracovní poměr zastupitele na pozici vedoucího TS a stavebně dopravního technika 

6. VHS Benešov – Roční zpráva 2024 

7. BHM Estate Real – Schválení studie radnice 

8. Memorandum železnice 

9. Žádost o finanční podporu sportovní akce v Přezleticích – Národní sportovní soutěž 

10. Dodatek č. 3 smlouvy IDSK veřejná doprava 

11. Účelový dar – kompenzace stravného pro obecní policii 

12. Příspěvek obce na chodník k lávce Benuga  

13. Výběrové řízení na projekt rekonstrukce Sokolovny 

14. Škola Taekwon – do – Dan-Gun – Žádost o finanční příspěvek 

15. Žádost o navýšení neinvestičního příspěvku na provoz MŠ 

16. Obecní policie – nová smlouva 

17. Kontrola pokladních operací 1-3 2025 

18. Ostatní  
 

Starosta obce Tomáš Říha zahájil zasedání ZO v 18:10 h. 
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Přítomni: Tomáš Říha – starosta, Jan Macourek – 1. místostarosta, Ing. Peter Kubiš – 2. 

místostarosta, Ing. Dita Vondrysková, Mgr. Jitka Zelinková, Ing. Martin Raibr, Ing. arch. Břetislav 

Lukeš 

Omluveni: - 

 

Starosta obce konstatoval, že je přítomno 7 zastupitelů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.  

Starosta obce požádal zastupitele o návrhy na návrhovou komisi, zapisovatele a ověřovatele zápisu. 

• Zapisovatelem zápisu byla navržena: Petra Urbanová  

Navrhovaný zapisovatel souhlasí. 

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se:  - 

Jmenování zapisovatele: Petra Urbanová  

• Ověřovateli zápisu byli navrženi: Ing. Peter Kubiš, Tomáš Říha 

Navrhovaní ověřovatelé zápisu souhlasí. 

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se:  - 

Jmenování ověřovatelů zápisu: Ing. Peter Kubiš, Tomáš Říha  

Do návrhové komise byli navrženi: Jan Macourek a Ing. Dita Vondrysková 

Návrhová komise souhlasí. 

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se:  - 

Jmenování návrhové komise: Jan Macourek, Ing. Dita Vondrysková 

 

Navržené změny programu: 

Doplnění bodů:  

• Škola Taekwon – do – Dan-Gun – Žádost o finanční příspěvek 

• Žádost o navýšení neinvestičního příspěvku na provoz MŠ 

• Obecní policie – nová smlouva 

• Kontrola pokladních operací 1-3 2025 

Zrušení bodů:  

• KSÚS – Smlouva o dílo č. Smld-0733/00066001/2024 ZE DNE 6.8.2024 

 

Přejmenování bodů: - 
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Hlasování o navrženém programu: 

Hlasování pro:  7 proti: - zdržel se:  - 

 

1. Žádost o dotaci SZIF – Dohoda o poskytnutí dotace – Vybavení KC 

Jan Macourek předložil zastupitelům obce Přezletice návrh Dohody o poskytnutí dotace na projekt 

rozvoje venkova v rámci Strategického plánu Společné zemědělské politiky na období 2023-2027. 

Dohoda o poskytnutí dotace se bude uzavírat mezi Státním zemědělským intervenčním fondem a 

obcí Přezletice. 

Název projektu:  

Vybavení komunitního centra Přezletice 

Celkové výdaje projektu (Kč)  1.441.763,00 Kč 

Způsobilé výdaje (Kč)   1.189.422,00 Kč 

Dotace (Kč, %)   951.537,00 Kč. (80 %) 

      

Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Usnesení č. 1: Zastupitelstvo obce Přezletice souhlasí s uzavřením Dohody o poskytnutí dotace na 

projekt rozvoje venkova v rámci Strategického plánu Společné zemědělské politiky na období 2023-

2027 se Státním zemědělský intervenční fondem, IČ: 481 33 981 a pověřuje starostu obce Tomáše 

Říhu k podpisu a dalším souvisejícím úkonům. 

 

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se: - 

Usnesení č. 1 schváleno. 

 

2. Cetin – Smlouva o zřízení služebnosti 

J. Macourek předložil zastupitelstvu obce Přezletice návrh Smlouvy o zřízení služebnosti mezi 

společnostní CETIN a.s. a Obcí Přezletice.  
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Jedná se o zřízení služebnosti – umístění a provozování komunikačního vedení a zařízení 

v rozsahu přiloženého geometrického plánu č. 1319-155/2024. Týká se pozemku p. č. 529/10 v k.ú. 

Přezletice. Náhrada za zřízení služebnosti je jednorázová ve výši 185 Kč/1bm, celkem tedy 3145 Kč. 

Služebnost se sjednává na dobu neurčitou. 

Smlouvu o smlouvě budoucí zastupitelstvo projednávalo 9.3.2023 a usnesení č.13/2023 smlouvu 

schválilo. 

Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Usnesení č. 2: Zastupitelstvo obce Přezletice souhlasí s uzavřením Smlouvy o zřízení služebnosti 

mezi společnostní CETIN a.s. IČO: 04084063 a Obcí Přezletice a pověřuje starostu obce Tomáše 

Říhu k podpisu smlouvy a dalším souvisejícím úkonům. 

 

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se: - 

Usnesení č. 2 schváleno. 

 

3. Hospodářský výsledek MŠ Přezletice za rok 2024 

Jan Macourek informoval zastupitele obce Přezletice o hospodářském výsledku MŠ Přezletice za 

rok 2024.  MŠ skončila ve ztrátě – 334.973,36 Kč. Ztráta vznikla z důvodu platby za režijní náklady 

na stravu dětí, které školce účtuje Školní jídelna Panská pole – dodavatel stravy do MŠ a pozdní 

předložení faktur souvisejících s odběrem jídla na konci roku 2023 zaúčtované až v roce 2024. Tyto 

skutečnosti byly vysvětleny a doloženy členkám kontrolní komise při kontrole hospodaření MŠ 

Přezletice za rok 2024. Vše je uvedeno v protokole z této kontroly. 

Ředitelka MŠ Přezletice navrhla pokrytí ztráty v celkový výši -334.973,36 Kč z rezervního fondu 

tvořeného ze zlepšeného výsledku hospodaření předchozích let na kterém je k 31.12.2024 částka 

422.232,91 Kč. 

Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 
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Usnesení č. 3: Zastupitelstvo obce schvaluje výsledek hospodaření MŠ Přezletice za rok 2024 a 

souhlasí s pokrytím ztráty ve výši 334.973,36 Kč z rezervního fondu tvořeného ze zlepšeného 

výsledku hospodaření předchozích let. 

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se: - 

Usnesení č. 3 schváleno. 

 

4. Návrh Závěrečného účtu za rok 2024 

Jan Macourek předložil zastupitelům obce Přezletice Návrh Závěrečného účtu za rok 2024. 

Dne 15. 12. 2023 byl obecním zastupitelstvem schválen rozpočet obce Přezletice na rok 2024. 

Rozpočet byl schvalován jako schodkový a schodek se bude hradit ze zůstatku minulých let. V 

průběhu roku 2024 byl rozpočet upravován rozpočtovými opařeními: číslo 1-3 a číslo 4 k 31. 12. 

2024. Rozpočtová opatření byla projednána v zastupitelstvu obce a byla následně zavedena do 

Výkazu pro hodnocení plnění rozpočtu ÚSC, regionálních rad a DSO (Fin 2-12 M). 

Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Usnesení č. 4: Zastupitelstvo obce Přezletice schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný 

účet obce Přezletice za rok 2024 a bere na vědomí Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření 

obce Přezletice za rok 2024 „bez výhrad“.   

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se: - 

Usnesení č. 4 schváleno. 

 

5. Pracovní poměr zastupitele na pozici vedoucího TS a stavebně dopravního technika 

Zastupitelstvo na předchozím zasedání zastupitelstva (8/2024 ze dne 17.12.2024) schválilo zřízení 

nové pozice pro vedení TS a technické stavební a dopravní záležitosti. 

Jan Macourek navrhl jako vhodného kandidáta Ing. Martina Raibra, dopravního inženýra s bohatými 

zkušenostmi, hlubokými odbornými znalostmi a praxí na vedoucí pozici. V současnosti není 

pracovně vázán, a po vzájemném jednání projevil ochotu se této agendy ujmout. 

Na základě výše uvedeného se jeví jako vhodné zvážit jeho pracovní poměr jako uvolněným 

zastupitelem s gescí vedení technických služeb, stavebních a dopravních záležitostí v obci, 

prozatím na poloviční úvazek s vizí do budoucna na plný úvazek. 
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Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Usnesení č. 5: Zastupitelstvo obce Přezletice schvaluje pracovní poměr pro Ing. Martina Raibra na 

místo vedoucího technických služeb a stavebně dopravního technika s účinností od 15.4.2025.  

 

Hlasování pro: 6 proti: - zdržel se: 1 (Ing. Martin Raibr) 

Usnesení č. 5 schváleno. 

 

6. VHS Benešov – Roční zpráva 2024 

Jan Macourek předložil zastupitelům obce Přezletice Roční zprávu o stavu provozovaného 

Vodohospodářského majetku Přezletice za rok 2024. Obec Přezletice je vlastníkem vodovodu a 

kanalizace pro veřejnou potřebu v obci Přezletice. V tomto smluvním vztahu vlastník postoupil 

provozovateli, Vodohospodářské společnosti Benešov a.s., k provozování vodohospodářský 

majetek od 1.1.2023 na dobu 10 let, tj. do 31.12.2032, za podmínek stanovených ve smlouvě, a to 

za účelem jeho plynulého a bezpečného provozování.  

Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Usnesení č. 6: Zastupitelstvo obce Přezletice bere na vědomí Roční zprávu o stavu provozovaného 

vodohospodářského majetku Přezletice za rok 2024.  

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se: - 

Usnesení č. 6 schváleno. 

 

7. BHM Estate Real – Schválení studie radnice 

Jan Macourek předložil zastupitelům obce Návrh Studie radnice, která byla projednána na Stavební 

komisi dne 20.3.2025. Komise dala doporučení k odsouhlasení této studie zastupitelstvem obce. 

Pan arch. Lukeš uvedl, že předložená studie plně odpovídá návrhu, který vzešel ze soutěže. Oproti 

původnímu návrhu byla doplněna pouze o etapizaci a zpřesnění umístění Obecní policie. Ta 
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zůstane ve stávající části budovy, ačkoliv původně měla být umístěna v nové části obecního úřadu. 

Také archiv zůstává ve staré části budovy. 

Jan Macourek doplnil, že stávající budova bude zateplena, pravděpodobně v rámci dotačního 

programu, o který obec plánuje požádat. Po získání dotace bude následně vybrána firma, která 

rekonstrukci provede. 

Původně měla být stará budova rekonstruována až ve třetí etapě, avšak po dohodě s developerem 

byla tato část projektu přesunuta do druhé etapy. Celý projekt – tedy nová i stará budova obecního 

úřadu – tak bude realizován společně v rámci druhé etapy. 

Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

Ze strany občanů byl vznesen dotaz:  

Otázka: Kolik stál projekt nové radnice? 

Odpověď: Náklady na projekt nejsou známy, protože jej financuje developer. Ten se smluvně 

zavázal pokrýt veškeré náklady spojené s jeho realizací. 

 

Usnesení č. 7: Zastupitelstvo obce Přezletice schvaluje předloženou Studii radnice od společnosti 

BHM Real Estate Delta a.s. IČO 19063709. 

Hlasování pro: 6 proti: - zdržel se: 1 (Ing. Arch. Břetislav Lukeš) 

Usnesení č. 7 schváleno. 

 

8. Memorandum železnice 

Jan Macourek sdělil zastupitelům obce Přezletice, že Memorandum bylo již jednou projednáno 

bodem 10, ZO 5/2023, 1.6.2023. Jedná se o spolupráci při přípravě kolejového propojení Brandýs 

nad Labem-Stará Boleslav – Praha. Bod se projednává na základě žádosti zastupitele Ing. Martina 

Raibra. 

Účel Memoranda 

V zájmu zajištění společného koordinovaného postupu se jednotlivý zástupci dohodli na: 

1. Jednotném postupu při prosazení kolejového propojení definovaného dle přílohy číslo 1. 

2. Budou všemi jim dostupnými prostředky podporovat v rámci sdružení projektovou přípravu, 

projednání a realizaci projektu  
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3. Vytvoří společnou komunikační strategii pro jednání s příslušnými vládními orgány, státními 

institucemi, veřejností, dopravními společnostmi, železniční správou a další, s cílem získat 

finanční prostředky a technickou podporu pro přípravu, stavbu a provoz kolejového 

propojení. 

4. Zajistí soulad v území s připravovanou trasou a zajistí její koordinaci s ostatními záměry 

v území. 

Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Ing. 

Pan Raibr uvedl, že studie by měla být dokončena zhruba na přelomu května a června. Ve stejném 

období by mohlo dojít i k podpisu memoranda. 

Jan Macourek doplnil, že účelem memoranda je mimo jiné vyjádřit podporu záměru řešit dopravní 

situaci v obci Přezletice, která si žádá systémové řešení. Nejefektivnějším a zároveň 

nejdostupnějším řešením je kolejová doprava. V rámci tohoto záměru by měla v Přezleticích 

vzniknout nová zastávka s následnou návazností na Brandýs nad Labem. 

Na etapizaci těchto projektů komunikujeme také s developery, kteří plánují výstavbu v dané lokalitě, 

a je snahou všechny aktivity koordinovat tak, aby na sebe logicky navazovaly. 

Kolejová doprava, tak zajistí snadné spojení s Prahou.  

Usnesení č. 8: Zastupitelstvo obce Přezletice souhlasí s předloženým Memorandem o společném 

postupu při přípravě vlakové trati Středočeské severovýchodní dráhy spojující Prahu a Brandýs nad 

Labem-Starou Boleslav a pověřuje starostu obce Tomáše Říhu k podpisu a souvisejícím úkonům. 

Usnesení č. 10 ze ZO 5/2023 z 1.6.2023 se ruší. 

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se: - 

Usnesení č. 8 schváleno. 

 

9. Žádost o finanční podporu sportovní akce v Přezleticích   

Jan Macourek předložil zastupitelům obce Přezletice žádost o finanční podporu na TAJV Open v 

Přezleticích – 2025. Účastníci sportovní akce v Přezleticích se utkávají v týmovém čtyřboji (fotbal, 

florbal, házená, frisbee). 

Jedná se o finanční podporu ve výši 10.000, - Kč na zajištění věcné odměny, propagace, materiál, 

technické a organizační zabezpečení. Předpokládaný termín akce je září 2025 na víceúčelovém 

hřišti v Přezleticích. 
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Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko.  

Vzhledem k tomu, že jeden z občanů pořizoval na zasedání veřejný videozáznam, upozornil 

zastupitel Jan Macourek na nutnost dodržení pravidel GDPR, zejména v případě, že bude záznam 

dále zveřejňován, aby nedošlo k porušení práv účastníků jednání. 

Občan ukončil pořizování videozáznamu v 18:43 a následně opustil jednání zastupitelstva. 

 

Usnesení č. 9: Zastupitelstvo obce Přezletice souhlasí s poskytnutím příspěvku 10.000, - Kč za 

účelem uspořádání akce TAJV Open v Přezleticích – září 2025 a pověřuje starostu obce k uzavření 

a podpisu Veřejnoprávní smlouvy a dalším souvisejícím úkonům. Podmínkou proplacení je 

předložení vyúčtování akce. 

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se: - 

Usnesení č. 9 schváleno. 

 

10. Dodatek č. 3 smlouvy IDSK veřejná doprava  

Jan Macourek předložil zastupitelům obce DODATEK č. 3 ke Smlouvě o zajišťování a financování 

dopravní obslužnosti (evidenční číslo IDSK: OBC/0166/05792291/2022/3). 

Předmětem tohoto dodatku je změna přílohy č. 3 (Výpočet záloh na Podíl Obce pro rok 2025 a 

harmonogram úhrady) ke Smlouvě a úprava souvisejících otázek týkajících se placení Záloh na 

Podíl Obce pro období od 1. 1. 2025 do 31. 12. 2025. 

Celková výše zálohy obce za všechny linky pro rok 2025 činí 381 251 Kč. 

Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Usnesení č. 10: Zastupitelstvo obce souhlasí s uzavřením dodatku č.3 ke Smlouvě o zajišťování a 

financování dopravní obslužnosti na rok 2025 a pověřuje starostu obce Tomáše Říhu k jejímu 

podpisu a souvisejícím úkonům. 

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se: - 

Usnesení č. 10 schváleno. 
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11. Účelový dar – kompenzace stravného pro obecní policii 

Pan Jan Macourek předložil zastupitelstvu návrh na zavedení kompenzace stravného pro policisty 

působící v obci Přezletice. 

S ohledem na původní náborové podmínky v rámci, kterých bylo přislíbeno poskytování náhrad 

stravného, navrhuje zavést účelový dar ve výši 2 000 Kč měsíčně na jednoho policistu. Tento 

příspěvek by byl vyplácen čtvrtletně, a to buď v hotovosti, nebo převodem na bankovní účet. 

Naši policisté spadají pod Obecní policii Radonice, která v současnosti nenabízí žádnou formu 

stravenkového paušálu či jiné kompenzace stravného a z organizačních důvodů nemůže takový 

benefit zavést pouze pro přezletické policisty. 

Z tohoto důvodu je navrhováno řešení prostřednictvím účelového daru, který by zajistil rovné a 

transparentní naplnění původně slíbených benefitů, a zároveň byl administrativně realizovatelný v 

rámci možností obce. 

 Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Usnesení č. 11: Zastupitelstvo obce souhlasí s Účelovým darem ve výši 2.000 Kč/měsíčně/policista, 

který se bude vyplácet čtvrtletně pro strážníky Tomáš Rohacký a Jaroslav Hulvák a pověřuje 

starostu obce Tomáše Říhu s uzavřením Darovacích smluv a souvisejícím úkonům. 

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se: - 

Usnesení č. 11 schváleno. 

 

12. Příspěvek obce na chodník k lávce Benuga 

J. Macourek předložil zastupitelstvu obce Přezletice návrh na příspěvek obce na obecní část 

chodníku v prostoru, „Hasičárny" ve výši 349.504Kč bez DPH. Je vhodné mít schválenou určitou 

rezervu, navrhujeme ve výši 400.000, - Kč. Na projekt již bylo vydáno stavební povolení a developer 

je připraven se stavbou okamžitě začít. Výstavbu by měla realizovat společnost Stavokomplet. 

Dle smlouvy o narovnání má developer povinnost vybudovat pouze přemostění. Obec však nechala 

doprojektovat i zbývající část, konkrétně chodník a osvětlení. Společnost Stavokomplet provede 

realizaci celého souboru staveb jako jeden celek, na který se bude vztahovat sjednaný finanční 

příspěvek. 
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Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Usnesení č.12: Zastupitelstvo obce Přezletice souhlasí s objednáním prací na stavební objekty 

obce od společnosti Stavokomplet do výše 400.000, - Kč bez DPH a pověřuje starostu Tomáše 

Říhu k podpisu a dalším souvisejícím úkonům. 

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se: - 

Usnesení č. 12 schváleno. 

 

13. Výběrové řízení na projekt rekonstrukce Sokolovny 

Jan Macourek předložil zastupitelstvu obce Přezletice schválenou studii, která byla doporučena 

Stavební komisí usnesením 2 z jednání stavební komise dne 16.1.2025. Aby bylo možné postoupit 

dále a následně žádat o dotace, je nutné zajistit projekt pro stavební povolení. Navrhuje tedy zajistit 

výběr projektanta. 

Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Usnesení č.13: Zastupitelstvo obce Přezletice pověřuje místostarostu obce Jana Macourka 

k zajištění poptávkového řízení u min. 3 projektantů na zhotovení projektové dokumentace pro 

sloučené územní a stavební řízení. 

Hlasování pro: 6 proti: - zdržel se: 1 (Ing. Arch. Břetislav Lukeš) 

Usnesení č. 13 schváleno. 

 

14. Škola Taekwon-do-Dan-Gun – Žádost o finanční příspěvek  

Žádost o finanční příspěvek na tělovýchovnou činnost – Škola Taekwon-do Dan-Gun, z. s. 

Pan Jan Macourek předložil zastupitelstvu obce Přezletice žádost o finanční příspěvek ve výši 50 

000 Kč na podporu tělovýchovné činnosti Školy Taekwon-do Dan-Gun, z. s., která vyučuje korejské 

bojové umění Taekwon-do ve Svazkové škole Panská Pole, Školní 700/1. 

Původní žádost proplacena 14.10.2024 na základě vyúčtování. Žádost je potřeba ještě ujasnit a 

doplnit.  
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Požadovaná částka bude využita zejména na: 

• úhradu pronájmu tělocvičny, 

• nákup sportovního vybavení, např. úderové lapy, expanderů, chráničů, narážečů apod., 

• pořízení triček a doboků (kimona), které budou členům z Přezletic poskytovány zdarma. 

Zastupitelstvo obce již v roce 2024 na základě usnesení č. 1 ze dne 25. 6. 2024 schválilo poskytnutí 

příspěvku ve výši 20 000 Kč. Nyní oddíl žádá o navazující podporu pro rok 2025. 

Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Jan 

Macourek doplnil, že je potřeba žádost doplnit a upřesnit navrhuje žádost v danou chvíli neschválit 

a posouvá žádost do dalšího zastupitelstva. 

Usnesení č.14: Zastupitelstvo obce neschvaluje poskytnutí dotace a pověřuje místostarostu Jana 

Macourka k jednání s žadatelem s nutností doložení další finanční dokumentace.  

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se: - 

Usnesení č. 14 schváleno. 

 

15. Žádost o navýšení neinvestičního příspěvku na provoz MŠ 

Ředitelka MŠ podala Žádost o navýšení neinvestičního příspěvku na provoz MŠ. Důvodem žádosti 

je platba za režijní náklady na stravu dětí od dodavatele stravy Školní jídelna. Tyto náklady jsou 

průměrně 25.000, - Kč měsíčně, tj. 300.000, - Kč ročně. Dále v důsledku opotřebení a doby 

použitelnosti je nutná výměna kolo stavů a laviček v areálu MŠ. Výměna bude probíhat postupně. 

Je nutné nakoupit 10 ks laviček a 6ks kolo stavů v celkové pořizovací hodnotě 100.000, - Kč. 

Ředitelka MŠ žádá o navýšení příspěvku o částku 400.000, - Kč na pokrytí vzniklých nákladů. 

Poznámky, připomínky, podněty: 

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Usnesení č. 15: Zastupitelstvo obce Přezletice souhlasí s navýšením neinvestičního příspěvku na 

provoz Mateřské školy Přezletice ve výši 400.000, - Kč a pověřuje starostu Tomáše Říhu a správce 

rozpočtu Jana Macourka k zajištění RO následného převedení příspěvku mateřské školce. Starosta 

obce předloží rozpočtové opatření na následném zastupitelstvu obce na vědomí. 

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se: - 
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Usnesení č. 15 schváleno. 

 

16. Obecní policie – nová smlouva 

Jan Macourek předložil zastupitelům obce Přezletice návrh Veřejnoprávní smlouvy k zajištění 

výkonu služeb Obecní policie.  

V březnu roku 2024 jsme uzavřeli veřejnoprávní smlouvu k zajištění výkonu služeb Obecní policie 

Radonice na území obce Přezletice. Smlouva se začala naplňovat na podzim loňského roku a plní 

svůj účel. Znění uzavřené smlouvy však některých formálních záležitostech neodpovídá dnes platné 

legislativě, a proto bylo připraveno znění nové, které tyto formality zohledňuje.  Věcně se oproti 

znění původní smlouvy nic nemění. 

Poznámky, připomínky, podněty:  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Usnesení č.16: Zastupitelstvo obce Přezletice schvaluje Veřejnoprávní smlouvu s Obcí Radonice 

k zajištění výkonu služeb Obecní policie Radonice na území obce Přezletice v předloženém znění a 

pověřuje starostu Tomáše Říhu k podpisu smlouvy. 

Hlasování pro: 7 proti: - zdržel se: - 

Usnesení č. 16 schváleno. 

 

17. Kontrola pokladních operací 1-3 2025 

Jitka Zelinková informovala zastupitelé obce, že dne 14. 4. 2025 proběhla kontrola pokladních 

operací za období 1-3 2025. 

Předmět kontroly: pokladní operace za období 1-3/2025 

Kontrolní zjištění: vedení pokladní služby je upraveno směrnicí obce č. 9.k vedení pokladny. Bod č. 

7 této směrnice zakládá oprávnění FV provádět kontrolu pokladny, pokladních operací a stavu 

finanční hotovosti. Směrnice dále obsahuje pravidla pro pokladní limit a odvádění případné 

nadlimitní hotovosti na bankovní účet obce. Tento limit je stanoven ve výši 100 000 Kč pro obě 

pokladny dohromady, hotovost nad tento limit jsou pokladníci povinni nejpozději následující 

pracovní den vložit na BÚ obce. Kontrolou byly porovnány pohyby v pokladní knize a na bankovním 

účtu obce zachycující tyto převody. Transakce jsou zachyceny v níže uvedené tabulce. Provedenou 

kontrolou nebyly zjištěny nesrovnalosti. Veškerá nadlimitní hotovost z pokladen byla ve stejné výši 

vložena na BÚ obce, a to nejpozději následující pracovní den. 
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Poznámky, připomínky, podněty:  

Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

Usnesení č.17: Zastupitelstvo obce Přezletice bere ne vědomí zprávu finančního výboru o 

provedené kontrole pokladních operací za období 1-3/2025. 

Hlasování pro: 6 proti: - zdržel se: 1 (Mgr. Jitka Zelinková) 

Usnesení č. 17 schváleno. 

 

18. Ostatní 

• Jan Macourek informuje zastupitelstvo, že je potřeba vydání nového rozhodnutí, které 

stanoví výši úplaty za předškolní vzdělávání na období 2025/2026. Nyní je výše úplaty 

stanovená na 960,- Kč měsíčně, přičemž maximální výše školkovného může činit 1665 Kč. 

Tuto částku je potřeba navýšit minimálně o inflaci a je třeba zahrnout i ztrátu MŠ za minulý 

rok.  

Pro informaci  

Výše úplaty za předškolní vzdělávání na školní rok 2025/2026 v okolních obcích: 

• Jenštejn: stanoveno na 1 650 Kč/měsíc 

• Vinoř: nové zatím nebylo stanoveno, podle dosavadních informací však zůstane ve výši 

1 100 Kč/měsíc, tedy stejně jako ve školním roce 2024/2025 

• Lázně Toušeň: aktuálně 1 300 Kč/měsíc, plánováno zvýšení na 1 500 Kč/měsíc 

• Káraný: nově stanoveno ve výši 1 665 Kč/měsíc 

Účetní obce doporučuje zvážit zvýšení výše úplaty za předškolní vzdělávání s cílem 

částečně kompenzovat ztrátu v hospodaření MŠ. Paní ředitelka požádala o navýšení 

příspěvku na provoz MŠ pro rok 2025 o 400 000 Kč (řešeno v bodu č. 16). 

Pokud by měla být tato částka pokryta navýšením výše úplaty za předškolní vzdělávání, 

odpovídalo by to cca 400 Kč/měsíc na jedno dítě (při orientačním počtu 100 dětí a 10 

měsících docházky). 

Je však třeba zohlednit, že předškolní děti školkovné neplatí, takže reálné zvýšení na platící 

děti by bylo vyšší. 



´Stránka 15 z 16 

 

 

Poznámky, připomínky, podněty:  

Zastupitelé navrhli částku navýšit na 1.500, - Kč, maximální výše školkovného může činit 1.665, - 

Kč. Ing. Dita Vondrysková, oponovala tím, že je to velký finanční skok, oproti stávající částce. 

Nastala diskuse mezi zastupiteli o tom, jaká výše by byla optimální a proč. Většina zastupitelů se 

přiklonila částku navýšit. Dita Vondrysková navrhovala částku zvýšit o cca 30 % a navrhla částku 

1.230, -Kč. O této částce se hlasovalo. Tato částka nebyla podpořena většinou zastupitelů. 

Zastupitelé konstatovali, že je opravdu nutné částku navýšit, protože školka má současnosti ztrátu 

400.000, - Kč a po diskusi se shodli se na částce 1.480, - Kč. 

Usnesení č. 18: Zastupitelstvo obce doporučuje úplat za předškolní vzdělávání ve výši 1.480, - Kč 

měsíčně a pověřuje starostu obce k vydání Rozhodnutí zřizovatele o výši úplaty za předškolní 

vzdělávání na období 2025/2026. 

Hlasování pro: 5 proti: 2 (Ing. Dita Vondrysková, Ing. Peter Kubiš) zdržel se: - 

Usnesení č. 18 schváleno. 

 

Jan Macourek informoval zastupitele o dalších akcích v obci. Informoval, že byl pověřen delegáty 

svazku o poptání pronájmu kontejnerů, pro rozšíření školních kapacit. Řešila možnost pronajmout 4 

kontejnery (8 tříd). Vybudování malotřídek v Podolance a Jenštejnu byly odmítnuty. 

 

Starosta obce ukončil zasedání zastupitelstva v 19:57 hodin. 

Termín a program příštího zasedání bude řádně upřesněn a včas oznámen. 

 

Zapsala dne 14.4.2025  

Zapisovatel: 

Petra Urbanová, v.r. 

Vedoucí úřadu   

 

Zápis ověřili:  
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Ing. Peter Kubiš, v.r. 

místostarosta 

 

Tomáš Říha 

starosta obce, v.r. 

 


